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Vragen van de PvdA GroenLinks over de programma begroting 2023

Onderdeel Vragen
Twenterand Financieel 
Gezond

In de begroting worden de eerste stappen gezet om te komen tot een 
financieel gezond Twenterand en wordt in de meerjarenbegroting al de 
eerste voorstellen gedaan. Een nadere uitwerking volgt bij de kadernota 
voor 2024.

Wij willen het college vragen om de raad hier vroegtijdig in mee te nemen 
en bij de uitwerking steeds inzichtelijk te maken wat consequenties zijn 
van de keuzes die gemaakt worden en ook met alternatieven te komen.
Is het college hiertoe bereid?

Afgelopen week hebben we de gevolgen van de september circulaire 
ontvangen. Dit schetst een beeld dat minder negatief is dan in de 
programmabegroting wordt geschetst. Het tekort is van 3,6 miljoen naar 
is 800K gegaan.

Op welke manier wordt de september circulaire verwerkt in de begroting 
voor 2023? 
Leidt dit nog tot andere keuzes in de begroting voor 2023?
En op welke manier wordt de raad hierin betrokken?
 

Ambities en plannen  In de programmabegroting zien we op verschillende plekken staan dat 
nadere plannen nog verder uitgewerkt moeten worden. Denk aan 
klimaatadaptatie, nieuw subsidiebeleid, uitwerking van het 
klimaatakkoord, enz.

Is er voldoende capaciteit om deze voornemens en opgaven in te vullen? 
En wat is hiervoor nodig?

Wij vragen aan het college om een overzicht te geven van de nog uit te 
werken plannen met daaraan gekoppeld een planning in tijd.

Indexeren subsidies Op welke manier gaat het college om met de kostenstijgingen (cao-
stijgingen en inflatie) van de organisaties die subsidie ontvangen. Worden 
zijn gecompenseerd? Wat is de hoogte van de indexatie voor 2023?

Bestuurscultuur Deelt het College met PvdA-GroenLinks dat er zorgen zijn over de  
bestuurscultuur en dat er sprake is van een toenemend wantrouwen 
tussen inwoners en politiek bestuur?

In het coalitieakkoord en ook in de programmabegroting wordt gesproken 
van een houding naar inwoners van: “Ja, mits…”.
Wat betekent dit en hoe wordt hier invulling aangegeven?

Minimabeleid Gezien de toename van armoede in Nederland en ook in Twenterand is 
de vraag zijn de beschikbare middelen toereikend? 

Kan er overzicht gegeven worden van het gebruik in 2021 en de eerste 
helft 2022?
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Schuldenaanpak Is het college bekend met de “pauzeknop” bij de aanpak van 
problematische schulden en zo, ja wordt deze ook toegepasts in 
Twenterand?

Gezondheid en rookvrije 
zones

Bij het gemeentehuis is de “asbak” weggehaald en is een rookvrije entree 
gemaakt. Toch wordt er nog steeds gerookt (zelfs door raadsleden…)

Wat gaat het College doen om te zorgen dat rondom het gemeentehuis 
niet gerookt wordt, om hier ook het goede voorbeeld te geven?

En in het kader van gezondheid en het streven naar een rookvrije 
generatie: Is het College bereid om te onderzoeken op welke plaatsen 
nog meer in de gemeente Twenterand er rookvrije zones ingesteld 
kunnen worden?

Communicatie Is het College het met PvdA-GroenLinks eens dat het onafhankelijk 
informeren van inwoners van groot belang is en dat lokale media hierin 
een grote en belangrijke rol hebben?

Is het College bereid vanuit Twenterand te werken aan versterking van 
lokale media, in het bijzonder Delta FM en hiervoor financiële middelen 
beschikbaar te stellen? Temeer daar Delta FM ook aangewezen is als 
calamiteitenzender. 

Combi kansen EDV In de programmabegroting 2023 zien we de ontwikkeling rondom de 
Engbertsdijksvenen niet terugkomen. 

Wat is de stand van zaken rondom de combi-kansen? Op welke manier 
wordt hier een vervolg aan gegeven?

Verkeer Vorig jaar hebben wij het gevraagd en dat doen wij nu weer:
Is het College op de hoogte van regelmatige ongevallen die zich 
voordoen in het buitengebied als gevolg van te hard rijden van 
automobilisten?

Welke acties en maatregelen kan het College ondernemen om te zorgen 
dat het verkeer zich houdt aan toegestane maximale snelheid?

Verder vragen wij opnieuw aandacht voor de N341, in het bijzonder bij de 
afslag van N36 bij Westerhaar naar het industrieterrein Garstenlanden en 
de weg richting Kloosterhaar en Hardenberg.
Deze weg wordt gebruikt als sluiproute door zwaar vrachtverkeer en dit 
gaat ten koste van de leefbaarheid, in het bijzonder van het dorp 
Kloosterhaar (ook voor een deel inwoners van Twenterand).

Kent u de problemen van de N341?
Bent u bereid om hier met de Provincie in overleg te gaan en 
maatregelen te treffen om de verkeersdrukte te doen laten afnemen?

Glyfosaat Meer dan een jaar geleden heeft het College een toezegging gedaan met 
betrekking tot het gebruik van glyfosaat door akkerbouwers in 
Twenterand en dit aan de orde te stellen in het overleg met het LTO.
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Dit overleg is niet doorgegaan (september 2021) omdat LTO dit heeft 
afgezegd. Inmiddels zijn we alweer een jaar verder en wordt nog steeds 
glyfosaat gebruikt in Twenterand (overigens ook door de gemeente 
Twenterand zelf).

Is er nu al een nieuw overleg gepland? Waarom niet? En wat gaat het 
College doen om een afspraak te plannen en dit onderwerp aan de orde 
te stellen?

Voedselbos Bij de behandeling van de kadernota van 2022 is er een motie 
aangenomen tot doen van een onderzoek naar de mogelijkheden om een 
voedselbos te ontwikkelen langs de N36 bij Westerhaar.

Tot op heden is er nog steeds geen uitkomst bekend van dit onderzoek 
en of dit wel of niet mogelijk is. 

Wanneer komt het College met de toegezegde brief met antwoorden, die 
verder gaan dan alleen of het wel/niet financieel haalbaar is. Wij 
verwachten een antwoord met wat u gedaan heeft om de haalbaarheid te 
onderzoeken en waarom het wel of niet kan. Of wat er nodig is om het 
wel te realiseren.

Is er ook contact geweest met de provincie Overijssel over mogelijkheden 
van financiering (planten van bomen)?

Lelieteelt Meer dan een jaar geleden is er een toezegging gedaan door het College 
om opnieuw naar het convenant lelieteelt te kijken. Er zou in september 
2021 een gesprek zijn met het LTO. Deze is niet doorgegaan na 
afzegging door het LTO. Een nieuwe afspraak zou gepland worden.

Is dit al gebeurd? Waarom niet? En wat gaat het College doen om wel te 
zorgen voor een afspraak en een nieuwe convenant te sluiten.

Daarbij geldt nog steeds de inhoudelijke vraag van vorig jaar staan:

Is het College bereid om met alle lelietelers in overleg te gaan om, op 
basis van de publicaties en de hierin genoemde risico’s voor de 
volksgezondheid, het convenant aan te passen en de afstand tot 
bebouwing en natuurgebieden te vergroten?

Opleidingsbudget Wat opvalt in deze begroting is dat er weinig tot niet opgenomen is over 
het personeel van de gemeente Twenterand. Niets over hoe gaan we 
zorgen dat we medewerkers aan ons binden en ze blijven boeien. Dat ze 
zich kunnen ontwikkelen en een uitdagende functie hebben.

Waarom is er niets over personeel opgenomen in de 
programmabegroting?

Vorige jaar is er het voorstel gedaan om het opleidingsbudget niet aan te 
passen en naar achter te schuiven. Is dat nog steeds zo?


